
Cranendonck

Motie: Focus op alternatieve inkomsten

De raad van de gemeente Cranendonck bijeen in vergadering op 13 november 2018,
behandelend agendapunt Vaststelling Programmabegroting 2019;

Overwegende dat:

In de Programmabegroting 2019 wordt benoemd dat de gemeente actief zoekt naar
subsidiemogelijkheden voor gemeentelijke projecten/ activiteiten door middel van de
inzet van een subsidioloog;
Alternatieve inkomsten meer kunnen behelzen dan subsidies en er dus niet enkel
gekeken moet worden naar subsidies;
Het niet alleen de taak is van een subsidioloog om hierin kansen voor extra
inkomsten te zien, maar voor de gehele ambtelijke organisatie (onder
verantwoordelijkheid van het college),

Roept het college op:

Het bewustzijn te vergroten ten aanzien van het focussen op alternatieve bronnen
van inkomsten;
Hiertoe het format voor raadsvoorstellen zo aan te passen dat onder het kopje
financiële consequenties  wordt toegevoegd op welke wijze is getracht tot
alternatieve inkomsten te komen.

Janneke van Happen
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Cranendonck

Motie: Subsidiebeleid

De raad van de gemeente Cranendonck bijeen in vergadering op 13 november 2018, behan¬
delend agendapunt Vaststelling Programmabegroting 2019;

Overwegende dat:

In de Programmabegroting 2019 en de nota van wijziging wordt vermeld dat een
taakstelling wordt gerealiseerd van E 40.000 op het subsidiebeleid;
Door het college is benoemd dat ook uitgaven verminderd kunnen worden door lan¬

gere looptijden van subsidies, eenvoudiger regelgeving, betere samenwerking, meer
digitalisering en vermindering van overlap;
Deze (en eventuele andere) mogelijkheden eerst benut moeten worden, alvorens het
subsidieplafond gewijzigd wordt;

Roept het college op:

Het subsidieplafond vooralsnog ongewijzigd te laten;
Pas wanneer alle andere mogelijkheden tot beperking van de uitgaven op het subsi¬
diebeleid zijn uitgevoerd en deze onverhoopt niet tot de taakstelling van E 40.000
hebben geleid in 2020, de Raad voor te stellen om het subsidieplafond aan te passen.

En gaat over tot de orde van de dag.

Janneke van Happen
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Cranendonck

Motie: Zuiver beoordelen van hulpvragen

De raad van de gemeente Cranendonck bijeen in vergadering op 13 november 2018,
behandelend agendapunt Vaststelling Programmabegroting 2019;

Overwegende dat:

In de Programmabegroting 2019 een aantal keer het woord  kritisch  wordt gebruikt
bij omschrijving van de manier waarop beoordelingen van hulpvragen worden
bekeken;
We een sociaal beleid voorstaan dat niet gericht is op het zo karig mogelijk toekennen
van hulp, maar:

o hulp toekennen gebaseerd op een zuivere beoordeling van wat de meest
adequate hulp is voor beantwoording van de hulpvraag;

o een zuivere afweging maken van wat nodig is om te indiceren, overwegende de
voorliggende voorzieningen van zowel de WMO als de Jeugdhulp, gebaseerd
op wet- en regelgeving,

Roept het college op:

In de omschrijving van of toelichting op de werkwijzen in het sociaal domein uit te
gaan van een zuivere beoordeling van hulpvragen, in plaats van kritisch beoordelen.

En gaat over tot de orde van de dag.

Janneke van Happen
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Motie: Besparing bibliotheekwerk

De raad van de gemeente Cranendonck in vergadering bijeen d.d.13 november 2018,

Overwegende dat:

o In de begroting een structurele besparing op het bibliotheekwerk wordt

voorgesteld van € 100.000, ingaande 2020,

o Het voor het in stand houden van het voorzieningenniveau in de kern

Maarheeze van groot belang is dat de bibliotheek blijft voortbestaan,

e Niet alle voorzieningen in de kern Budel gecentraliseerd dienen te worden.

Roept het College op:

- Bij het overleg met betrokken partijen als uitgangspunt te hanteren dat de bibliotheek in

Maarheeze blijft voortbestaan.

- Als mogelijke oplossingsrichting om de structurele besparing te realiseren, een

evenwichtige herverdeling van het budget bibliotheekwerk over de kernen Budel en

Maarheeze te onderzoeken.

- De Raad, middels tussentijdse rapportages, op de hoogte te houden van de ontwikkelingen

van het overleg met betrokken partijen.

En gaat over tot de orde van de dag.

amens fractie ELAN,

Jos Derks
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Motie bewaking en op olging mijlpalen LTA (= Lange Termijn Agenda)

De raad  an de Gemeente Cranendonck in vergadering bijeen d.d. 13

november 2018, overwegende dat:

• De Lange Termijn Agenda alleen goed werkt voor alle betrokken partijen,

als nadrukkelijk gestuurd wordt op de afgesproken mijlpalen

• Als een mijlpaal niet gehaald wordt, dat tijdig via de griffie gemeld moet

worden, met vermelding van reden, zodat de griffie de raad hierover kan

informeren

® De LTA nu wel correct ingevuld wordt, maar het gestelde doel niet haalt,

omdat er onvoldoende op gestuurd wordt

Roept het college op:

• Inde toekomst beter te sturen op de door het college in het

collegeprogramma vastgestelde mijlpalen

• Indien een mijlpaal NIET gehaald kan worden de raad via de griffie

hierover tijdig en met opgaaf van redenen te informeren

En gaat over tot de orde van de dag

Namens de Namens ELAN, Namens CDA Namens VVD

Fractie Pro6 Cranendonck, Cranendonck,

Cranendonck,
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Motie instellen Burgerpanel gemeente Cranendonck .

De gemeenteraad van Cranendonck in vergadering bijeen op 13 november 2018

Constaterende dat:

© Burgerparticipatie een van de speerpunten is van de gemeenteraad .

® De Cranendonckse burgers zich onvoldoende betrokken voelen bij de besluitvorming.

® De raadpleging van een representatief random samengesteld burgerpanel

betreffende de meningsvorming over een lokaal thema dit kan verbeteren.

Overwegende dat:

o Sommige onderwerpen veel discussie losmaken bij de Cranendonckse burgers .

® Het daarom raadzaam is te onderzoeken hoe breed het draagvlak is onder de

Cranendonckse bevolking.

® Het raadzaam is te onderzoeken of het geïntegreerd kan worden in  Ons

Cranendonck  en dit verder door te ontwikkelen.

Verzoekt het college :

© In 2019 een digitaal burgerpanel in te stellen , dat regelmatig per jaar een vraag

krijgt voorgelegd - na overleg met de gemeenteraad - betreffende een belangrijk

beleidsonderwerp over bv. Financiën , economie  zorg of gemeentelijke

dienstverlening.

© Dit burgerpanel in  Ons Cranendonck" te integreren

En gaat over tot de orde van de dag
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Motie: Kwijtschelding Gemeentelijke belastingen inclusief

aterschapsheffing bij Brabant Water

De raad van de Gemeente Cranendonck in  ergadering bijeen d.d. 13

november 2018, overwegende dat:

o Er een kleine groep minder draagkrachtigen in Cranendonck woont, met een zéér
beperkt inkomen

e Zij daardoor in aanmerking komen voor gedeeltelijke kwijtschelding van gemeentelijke
belastingen inclusief waterschapsheffing bij Brabant Water

o De aanvraag hiervoor gepaard gaat met veel administratieve rompslomp, waarbij deze
groep mensen vaak hulp nodig heeft van derden

o Deze aanvraag vaak als pijnlijk ervaren wordt, gepaard gaande met schaamtegevoelens

® Deze aanvraag, ook na afgifte van een beschikking hierover, in Cranendonck jaarlijks

opnieuw aangevraagd moet worden, ook bij ongewijzigde omstandigheden en

voorschotten tóch betaald moeten worden en deze pas veel later geretourneerd worden

© Dit vaak tot onbegrip leidt bij betrokkenen; thuiscoaches kunnen in die tijd geen andere

werkzaamheden verrichten, moeten met persoonlijke papieren als inkomstengegevens,

bankafschriften over straat om kopieën te maken etc.

Roept het College op:

Bij ongewijzigde omstandigheden jaarlijks niet langer een nieuwe aanvraag te

vereisen, maarte volstaan met een ondertekende verklaring, waarin

betrokkene aangeeft dat de omstandigheden ongewijzigd zijn en daardoor

ook geen voorschotten hoeft te betalen, die later weer terug gestort moeten

worden

En gaat over tot de orde van de dag

Namens de fractie van Pro6

Marie Beenackers- van Poppel
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Motie : nog meer werk maken van duurzaamheid

De raad van de Gemeente Cranendonck in vergadering bijeen d.d. 13

november 2018,

Overwegende dat,

© Duurzaamheid een belangrijk speerpunt is van het raadsbreed

aangenomen raadsprogramma 2018-2022  Samen doen"

o De gemeente een voorbeeldfunctie heeft en Cranendonck op plaats 211

staat van een gemeentelijke duurzaamheidsmetinglijst

« Vanuit overheidswege in 2020 de uitstoot van broeikasgassen 25% terug

gedrongen moet zijn ten opzichte van 1990; de C02 uitstoot pas met

13% is gedaald....dus werk aan de winkel!

e We ook moeten voldoen aan de Provinciale eis om in 2020 14% van de

energie duurzaam opgewekt moet zijn en in 2030 er sprake moet zijn van

49% minder C02 uitstoot

® De actualisatie van de duurzaamheidsnota, zoals vastgesteld is bij de

begrotingsbehandeling 2018, nog niet gepresenteerd is aan de raad

Roept het College op:

® De doelstellingen voor duurzaamheid veel concreter te maken; deze

beleidsmatig in elk plan met impact op duurzaamheid op te nemen en

aan de doelstellingen concrete acties met mijlpalen te verbinden

© de geactualiseerde duurzaamheidsnota z.s.m. aan de raad voor te

leggen

En gaat over tot de orde van de dag

Namens de fractie Pro6 Cranendonck,

Wim Aarts
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Motie: Snel internet/glasvezel voor iedereen in Cranendonck

De raad van de Gemeente Cranendonck in vergadering bijeen op 13 november

2018;

Overwegende dat:

© In het verleden door verschillende verantwoordelijke portefeuillehouders

beloftes zijn gedaan aan de inwoners van Cranendonck  dat IEDEREEN in de

toekomst over glasvezel of snel internet zou kunnen beschikken

© Snel internet/glasvezel als een basisvoorziening beschouwd mag worden

© Een belangrijk gegeven is ,dat mensen o.a. door gebruik te kunnen maken

van domotica langer zelfstandig thuis kunnen wonen; dit is te meer

belangrijk omdat veel oudere mensen in het buitengebied wonen

® Dit continuering van bestaand beleid is, met een hernieuwd

budgetvraagstuk, zoals blijkt uit de beantwoording van de technische vragen

n.a.v. begroting 2019. In 2015 is hierover al een besluit genomen om te

komen tot een 100% snel internet in Cranendonck

Roept het college op:

© Bij de uitwerking van de motie basisvoorzieningen ( zie begroting 2019

blz. 15) de uitrol en aanleg van snel internet/glasvezel mee te nemen.

© Om te voorkomen dat de hiervoor beschikbare provinciale middelen op

raken, z.s.m. de aanleg te continueren

En gaat over tot de orde van de dag

Namens de fractie Pro6 Cranendonck,
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Cranendonck
CRANENDONCK MOTIE

Motie: Subsidiebeleid

De gemeenteraad van de Gemeente Cranendonck in vergadering bijeen op 13 november 2018

Overwegende dat:

© Voorgesteld wordt om vanwege de bezuinigingstaakstelling een korting door te voeren op het
subsidiebeleid van ongeveer 10%

© Er tijdens de schriftelijke beantwoording en mondelinge toelichting nog geen duidelijkheid gegeven
kon worden over hoe dit bedrag tot stand gekomen was en of dit bedrag ten koste gaat van de
verengingen van Cranendonck

© We hopen dat deze besparing van 40.000 euro niet ten koste gaat van het rijke verenigingsleven waar

we zo trots op zijn.

Roept het college op:

Het subsidieplafond vooralsnog ongewijzigd te laten;

® Verenigingen de mogelijkheid te bieden om een langjarige subsidie aan te vragen, waardoor er
bespaard kan worden op de beoordeling van alle aanvragen die nu jaarlijks voor 1 september bij de
gemeente in ediend moeten worden.

Pas wanneer alle andere mogelijkheden tot beperking van de uitgaven op het
subsidiebeleid zijn uitgevoerd en deze onverhoopt niet tot de taakstelling van E
40.000 hebben geleid in 2020, de Raad voor te stellen om het subsidieplafond aan te
passen.

En gaat over tot de orde van de dag

VVD Cranendonck CDA Cranendonck
Janneke yan Happen
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MOTIE: Bezuiniging op Huishoudelijke Hulp

De raad van de Gemeente Cranendonck in vergadering bijeen d.d. 13 november 2018,

Overwegende dat:

o In de begroting 2019 opgenomen is op blz. 49 dat er veel bezuinigd gaat worden op

de huishoudelijke hulp: in 2019: 100.000 euro; in 2020: 200.000 euro en in 2021:

300.000 euro

• Deze bezuiniging neer komt op een bezuiniging van 7.14% in 2019, 14.28% in 2020 en

21.42% in 2021

o Bij de beantwoording van de vraag hoe men denkt die bezuiniging te kunnen halen,

geen bevredigend antwoord gegeven werd

o Vanuit Rijkwege hogere tarieven voor diensten in het kader van hulp bij het

huishouden opgelegd zijn, in combinatie met een salarisverhoging van 4% m.i.v. okt.

j.l. ( zie Rib van 28-08-2018)

® Deze loonsverhoging volledig gecompenseerd gaat worden via Integratiebudget

Sociaal Domein

o De eigene bijdrage WMO vanaf 1 jan 2019, ongeacht inkomen of vermogen, voor

iedereen gelijk gesteld is op 17.50 euro per 4 weken

o Momenteel 406 cliënten gebruik maken van HbHl ( primaire

schoonmaakactiviteiten) en 62 cliënten gebruik maken van HbH2 ( overnemen regie

en primaire schoonmaakactiviteiten) en 1 cliënt gebruik maakt van HbH3 ( Ontregeld

huishouden/aanleveren uitvoeren huishoudelijke activiteiten)

o Het een maatregel van rijkswege is geweest, waardoor opname in een

bejaardentehuis of verzorgingstehuis zelden tot de mogelijkheden behoort; Mensen

véél ouder worden en vaak alleen wonen en grotendeels op zichzelf aangewezen zijn

® Veel mantelzorgers vaak zo druk belast zijn, dat zij onmogelijk ook nog het

schoonmaken van het huis, het verzorgen van de kleding en bereiden van maaltijden

erbij kunnen gaan doen

Roept het College op:

© Voor 1 april 2019 met een plan van aanpak te komen, hoe men denkt de

toenemende kosten voor hulp bij het huishouden beheersbaar te houden

En gaat over tot de orde van de dag

Namens de fractie Pro6 Cranendonck,
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Motie: vaart houden in realisering nieuw gemeenschapshuis  De Schakel"

Budel-Dorplein

De raad van de gemeente Cranendonck in vergadering bijeen op 13 nov. 2018,

overwegende dat:

® Een gemeenschapshuis de sociale cohesie en de zelfredzaamheid in een

dorp bevordert

® Een gemeenschapshuis een ontmoetingsplek is voor jong en oud, al dan

niet in verenigingsverband

® De door de gemeente ingeschakelde adviseur,samen met alle betrokken

groeperingen , naar een oplossing zoekt voor de ontstane situatie en met

een gedragen voorstel komt, hoe de inwonerbetrokkenheid en

leefbaarheid te versterken

• Een nieuw, eigentijds en multifunctioneel gemeenschapshuis nieuwe

kansen kan bieden

Roept het College op:

« Vaart te houden in dit proces om extra bouwkosten te  oorkomen en

de raad uiterlijk in het eerste kwartaal 2019 een plan van aanpak voor

te leggen. Mocht men er dan niet uit zijn, dan de raad ieder kwartaal te

informeren via een Raadsinformatiebrief.

En gaat over tot de orde van de dag

Namens de fractie Pro6

Cranendonck:

Wim Aarts

2018 1113 motie 12 pro6 gemeenschapshuis c


